
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 22 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.40 – 17.40 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 24 november 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
 

 Ersättare:  

Peter Abelin (M)  

Christoffer Kuckowski (M) §§ 1 - 16  

Inga-Lill Larsson (M)  §§ 2 - 30   

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse Geschwind, 

Lars Jolérus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis Lopez 

§§ 1-20 och §§ 22-30 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 22 

Evenemangsstrategi för Stockholms stad. Svar på remiss 
Dnr T2011-000-03848 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 18 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), 

 Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) föreslår att nämnden beslutar enligt 

 följande: 

 

Nämnden beslutar att i huvudsak bifalla kontorets förslag till beslut samt att 

vidare anföra följande: 

 

Evenemangsstrategin samt kontorets svar är överlag bra men behöver 

kompletteras något. Kontoret lyfter fram en önskan att fler evenemang behöver 

förläggas till ytterstaden. Detta är av stor vikt och nämnden delar här helt 

kontorets synpunkt. Vad beträffar kärnvärden för staden som lyfts fram kan även 

Stockholms öppenhet och tolerans nämnas. Stockholm har genom åren starkt 

profilerat sig genom sin välkomnande syn till både nya och gamla medborgare. 

Årligen återkommande evenemang som Pride kan nämnas i sammanhanget.  

 

Mer evenemang riktade mot barn samt mer lokala och politiska evenemang 

behövs. Staden ska verka för barns bästa samt att stimulera till politisk 

medvetenhet. Det ska vara enkelt att ges tillstånd för torgmöten samt 

demonstrationer. Evenemangen kan även med fördel i större utsträckning 

förläggas till vinterhalvåret. 

 

Vidare behöver evenemangen få ett större hållbarhetstänk. Strategier för hur 

evenemangen ska kunna bli miljöcertifierade måste arbetas in. 

Evenemangsstrategin framhåller vikten av att Stockholm får bättre och fler 

flygförbindelser. Det är inte ett hållbart tänk. Staden bör istället verka för bättre 

tågförbindelser för långväga resenärer att ta sig till evenemang.  

 

Slutligen behöver hårdare skallkrav ställas på att evenemang i väl trafikerade 

områden, och där avspärrningar skett, snabbare monteras ned efter avslutad 

verksamhet. Som dåligt exempel här kan nämnas Volvo Ocean Race på 

Skeppsbron för några år sedan där tälten och avspärrningarna stod kvar flera 

veckor efter att evenemanget var avslutat. 



  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark 

Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) enligt 

följande: 

 

Det är mycket glädjande att trafikkontoret i sitt remissvar understryker vikten av 

att involvera stockholmarna vid stora evenemang, att hela staden bör nyttjas och 

att det finns en ambition från trafikkontorets sida att förändra synen på att 

evenemang alltid gör sig bäst i innerstaden. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


